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Juffrouw Schröer (1892-1984) was min-
stens zo beroemd (of berucht) als haar 
man hoofdmeester Schröer (1887-1957). 
Ze werkten beiden in het lager onderwijs 
op het dorp, behoorden tot de echte nota-
belen van Nieuw-Schoonebeek, maar wat 
haar zo eigenaardig maakte was dat ze een 
hele deftige dame was in het boerendorp.
Ze was onderwijzeres op de lagere school. 
Een dame die met straffe hand de klas 
regeerde. De oudere mensen die als kind 
nog bij haar in de klas hebben gezeten, 
sidderen nog bij de herinnering aan haar. 

Juffrouw Schröer is 92 jaar geworden en 
was ook na haar pensionering een duidelijk 
dominante persoonlijkheid in het dorp. 
Zij was namelijk ook de voorzitster van de 
plaatselijke afdeling van Sobriëtas. Het doel 
van Sobriëtas was de drankbestrijding en 
het propageren van de christelijke deugd 
van de matigheid. Zij zorgde ervoor dat 
iedereen daar lid van werd. O wee, als je 
durfde te weigeren. Voor alle lagere school 
kindertjes werd er door deze Anti Drank 
Vereniging in het plaatselijke café (dat dan 
wel weer) bijvoorbeeld jaarlijks een film-
middag georganiseerd, waar met nadruk 
gewezen werd op het slechte karakter van 
het drankgebruik. De kindertjes moesten 
beloven altijd oppassend te zijn en zich 
nimmer te bezondigen aan drank.

Het lot wilde dat mijn oma een zus was 
van meester Schröer. Mijn oma woonde 
bij ons in en bij alle mogelijke gelegen-
heden kwam juffrouw Schröer haar zegje 
doen. Mijn oma was bang voor haar, mijn 
opa ging er snel vandoor als hij haar zag 
aankomen, mijn vader liet haar mooi 
praten en mijn moeder kon heel goed 
met haar opschieten. Wij, de kinderen, 
zorgden er juist altijd voor om ver uit de 
buurt van haar te blijven, want ze had altijd 
een rotklusje voor je te doen. Jarenlang 
moest ik bijvoorbeeld de deuren langs om 
de contributie voor Sobriëtas op te halen. 
Gelukkig werd ik dan zo af en toe wel be-
loond met een chocolaatje (soms met rum 
erin). Ik kreeg de opdracht mee om alleen 
de contributie op te halen als de mannen 
niet thuis waren. Ik begreep later pas dat 
dat was, omdat de mannen weigerden lid 
te worden van Sobriëtas. Juffrouw Schroër 
heeft dus een onuitwisbare indruk op onze 
familie achtergelaten.

Enkele jaren geleden kwam mijn broer 
Frans bij me met de vraag of ik iets geks 
voor zijn klassenreünie wilde doen. Een 
verrassingsact. Ik zou een stukje moe-
ten toneelspelen in de rol van juffrouw 
Schröer; natuurlijk wilde ik dat wel! 

Op een afgesproken tijd stond ik, helemaal 
verkleed als juffrouw Schröer, stiekem ach-
ter een muurtje bij school te wachten op 
de groep oud klasgenoten. Deze dacht dat 
ze een rondleiding door hun oude school 
kregen. Helaas pindakaas, ze werden door 
juffrouw Schröer in rijen van twee gezet en 
mochten daarop netjes de klas in, waar ze 
plaatsnamen op een stoeltje met tafeltje. 
De strenge juffrouw Schröer nam even een 
proefwerk rekenen af en liet ze een dictee 
maken. Daarna was er pauze en mocht de 
groep toch de school bezichtigen. Na de 
pauze werd het proefwerk besproken en 
het dictee op fouten doorgenomen. Deze 
waren beide erbarmelijk slecht gemaakt 
en de juffrouw was diep teleurgesteld 
over het resultaat. Waar moet dat heen 
met de hedendaagse jeugd! Een brutale 
leerling werd nog even in de hoek gezet, 
een paar anderen kregen een tik met de 
liniaal of werden aan hun oor getrokken en 
de grootste schavuit moest ook nog 100 
strafregels schrijven. Niet bekend is gewor-
den wie er nog van angst in z’n broek 
had geplast, maar dat dat was gebeurd 
was wel te ruiken.

Al met al waren de oud leerlingen blij 
toen de les was afgelopen en met 
elkaar de kroeg in konden duiken. 
Daar werd nog lang en breed over 
de strenge juffrouw gesproken en dat 
gelukkig de tijden van lijfstraffen 
afgeschaft waren.

Blijkbaar was het een ge-
slaagde act van 
juffrouw Schröer, 
want tot de 
coronatijd roet in 
het eten gooide, 
mocht ik zeker 
nog een keer of 
5 bij een klassen-
reünie opdraven. 

C O L U M N

Dorpskrant Hej‘t al heurd is een uitgave van 
enkele vrijwilligers uit Nieuw-Schoonebeek 
in samenwerking met dorpsbelangen 
Nieuw-Schoonebeek. 

Hej‘t al heurd is bedoeld om de 
Nieuw-Schoonebeekse bevolking op de 
hoogte te houden van de activiteten, nieuw-
tjes, dorpsbelangen etc. Hej‘t al heurd wordt 
huis aan huis in Nieuw-Schoonebeek ver-
spreid en via e-mail naar geïnteresseerden 
gestuurd. Inschrijven om de uitgaven per 
mail te ontvangen kan op nieuwschoone-
beek.com. Daar zijn ook alle voorgaande 
uitgaven te vinden.

Hej‘t al heurd wordt 4 of 5 keer per jaar ver-
spreid en op de website geplaatst voor be-
langstellenden buiten Nieuw-Schoonebeek.

Kopij dient volgens de opgestelde specifi-
caties aangeleverd te worden. Deze aan-
leverspecificaties zijn te vinden op nieuw-
schoonebeek.com. Kopij kan tot een maand 
voor de volgende editie worden ingeleverd 
op het redactieadres of per email naar: 
hejtalheurd@live.nl.

De redactie houdt zich het recht voor inge-
zonden kopij aan te passen aan de opzet en 
beschikbare ruimte in het blad.

Veel lees plezier!
Redactie Hej‘t al heurd
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Met de herfst in aantocht blikken we terug op een 
gezellige zomer vol met activiteiten en belevenissen 
van de cliënten van de Beek en de bewoners van de 
Zwarte Racker. We hebben leuke activiteiten georga-
niseerd waarbij ook dorpsbewoners welkom waren!

Een zomer vol activiteiten
Eind juni vond de tweede editie plaats van de Wandel-
vierdaagse in onze eigen beleef- en beweegtuin. Op dag 
4 werden de wandelaars opgewacht bij de finish met héél 
veel gladiolen en applaus! Als muzikale afsluiting was er een 
gezellig draaiorgel. Ook mantelzorgers en dorpsgenoten 
kwamen gezellig een kijkje nemen.

In juli deed onze tuin dienst als expositieruimte voor de 
bijzondere fototentoonstelling in het kader van Project 
Grensland/Grensloos door Tanja Schepers. Voor dit pro-
ject zijn foto’s gemaakt in de thema’s verleden, heden en 
toekomst. Voor het thema: verleden zijn de bewoners van 
woonzorgcentrum de Zwarte Racker en dagcentrum de 
Beek gefotografeerd en geïnterviewd. In de tuin waren de 
prachtige foto’s te bewonderen en kon men quotes lezen 
uit de interviews met oudere Nieuw-Schoonebeekers. Ook 
stond bij ons het ‘toekomsthuisje’ met de podcast van groep 
7/8 van de Gerardus Majella School.

Onze beleef- en beweegtuin is niet alleen een bijzondere 
expositieruimte; hij fungeerde in de zomermaanden ook als 
een gezellige ‘camping’! Er stonden tenten en de bewoners 
hebben er heerlijke ‘campingweken’ gevierd, met spelletjes, 
activiteiten en natuurlijk een gezellige barbecue.

Eind juli heeft de Stichting Vrienden van Dag- en Zorgcen-
trum De Beek een tweede editie georganiseerd van het 
enige echte Zwarte Racker Jeu de Boules toernooi! Tijdens 
het toernooi gingen dorpsbewoners, vrijwilligers en andere 
geïnteresseerden de strijd met elkaar aan. De bewoners von-
den het bijzonder gezellig en genoten van het evenement. 
Op de Jaarmarkt van Schoonebeek stonden wij namens De 
Beek en De Zwarte Racker met een gezellige kraam. Begin 
september zijn alle cliënten en bewoners een dagje op pad 
geweest met de Veenland Express.

Maandafsluitingen
Op iedere laatste vrijdag van de maand sluiten wij de maand 
af met een gezellige, muzikale middag.

Dit doen wij voor onze cliënten en bewoners. Ook dorps-
bewoners, mantelzorgers en andere belangstellenden zijn 
van harte welkom deze optredens bij te wonen. De afgelo-
pen maanden hadden we optredens van ‘Pianist op locatie’ 
DoReMichiel en Geert Schepers op accordeon. Er werd 
gezongen en zelfs gedanst! Op de laatste vrijdag van sep-
tember heeft Klevende Liefde het optreden verzorgd. Deze 
act bestaat uit: twee gezellige, goedgemutste, muzikale en 
theatrale dames!

Deze optredens worden mede mogelijk gemaakt door 
Stichting Brentano’s Steun des Ouderdoms. Zij hebben ons, 

in het kader van het programma ‘Brentano Brengt Muziek’, 
een subsidie toegekend voor de maandafsluitingen. Dankzij 
deze subsidie kunnen we het komende jaar heel veel mooie 
optredens voor onze cliënten en bewoners organiseren.

NIEUWS

Zondagmiddag spelletjesmiddag
Vanaf oktober organiseren we op de 2e zondag van de 
maand een gezellige spelletjesmiddag. Deze middagen 
vinden plaats in de huiskamers van de Beek en zijn bedoeld 
voor iedereen: jong en oud, dorpsbewoners, buren en ieder-
een die van spelletjes doen houdt. De spelletjesmiddagen 
zijn op: zondag 13 oktober, 10 november, 8 december, 12 
januari 2025, 9 februari 2025, 9 maart 2025 en 13 april 2025. 
Inloop is tussen 14.45-15.00 uur en de spelletjesmiddag 
duurt tot 17.00 uur.

De entree is gratis en voor een kopje koffie, thee of fris 
betaalt u een kleine bijdrage.

Wij krijgen een 8,7 van onze cliënten!
Jaarlijks doet dagcentrum de Beek mee aan het cliënt-
ervaringsonderzoek van Menselijke Maat in opdracht van 
de gemeente Emmen. Ook is de tevredenheid gemeten en 
onze scores blijken ieder jaar weer bovengemiddeld te zijn. 
Op de vraag in hoeverre onze cliënten ons als zorgverlener 
zouden aanbevelen scoren wij een 8,7. Hier zijn wij ontzet-
tend blij mee!

Logo’s op de gevels
Sinds kort prijken onze vrolijk gekleurde logo’s op de voor-
gevels van het dag- en woonzorgcentrum. Als het donker is 
worden ze mooi verlicht.

Kinderen zijn welkom in onze beleef- en beweegtuin
Wij vinden het leuk als er ook kinderen gebruik kunnen 
maken van onze beleef- en beweegtuin. Daarom is er vanaf 
eind september nóg meer te beleven en te bewegen in 
onze tuin! Er zullen stappaaltjes, een houten schommel, vro-
lijke muziekbuizen én een balanceerbalk geplaatst worden.

Jeu de boulesbaan en biljart: ook voor u!
Heeft u een keertje zin in een spelletje jeu de boules? De jeu 
de boules baan is dagelijks open en voor iedereen toegan-
kelijk. Ballen zijn te leen bij De Zwarte Racker.

Ook het biljart in dagcentrum De Beek mag in de avonden 
en weekenden gebruikt worden door geïnteresseerden. 
Neem contact op met De Beek voor meer informatie.

Dagcentrum De Beek
Wij bieden dagbesteding voor ouderen die eens wat anders 
willen! Heeft u ook zin om tijd door te brengen met leef-
tijdsgenoten, activiteiten te ondernemen en gezellig samen 
een warme maaltijd te nuttigen? Kom een keertje de sfeer 
proeven om te ervaren of het wat voor u is! 
Op 0524-541418 kunt u bellen voor een afspraak.

NIEUWS VAN DAGCENTRUM DE BEEK EN 
WOONZORGCENTRUM DE ZWARTE RACKER Woonzorgcentrum de Zwarte Racker

Beschermd wonen met liefdevolle zorg? Wij verhuren 16 
appartementen met 24 uurs zorg op een mooie woonplek 
in Nieuw-Schoonebeek. Geniet van uw eigen comforta-
bele appartement in een huiselijke omgeving. U kunt zich 
vrijblijvend inschrijven, wel zijn er een aantal voorwaarden 
waaraan u dient te voldoen.

Voor meer informatie over de voorwaarden en moge-
lijkheden voor inschrijving, kunt u contact opnemen met 
Anita Wilting op tel 06-81205190 of bekijk onze website 
www.zwarteracker.nl.
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Hallo Nei-Schoonebekers,

Ik ben Harrie Schepers, ook wel bekend als Harrie van Rikken 
Jan hier op ’t dorp.
Onlangs werd ik benaderd door iemand van Hej ’t al heurd 
die had gehoord dat ik na 35 jaar was gestopt bij popkoor 
Sing & Swing Coevorden. Hij vond dat ik daar wel wat meer 
over kon vertellen. Nou ja, dat kan ik wel.

Het was 1989 dat er in een dagblad een advertentie stond 
waar men koorleden zocht voor een net opgericht popkoor 
in Coevorden. Ik had wel al wat ervaring, omdat ik hier in het 
plaatselijke kerkkoor zong. Toen ik daar een eerste repetitie 
had bijgewoond, ben ik gebleven. Ik heb het 35 jaar volge-
houden. Dat zegt wel dat ik het met plezier heb gedaan. De 

vele repetities die nodig waren voor een optreden ergens 
in de buurt van Coevorden of een avondvullend concert in 
een theater hielden mij niet tegen. Zo zongen wij eens in de 
3 jaar bijv. in het Atlas theater, destijds Muzeval Emmen. Of 
de Voorveghter Hardenberg, Hofpoort Coevorden enz. Bij 
een optreden moet je natuurlijk wel de nodige teksten uit je 
hoofd leren en daarbij de bewegingen die moeten zorgen 
dat het swingt !

In maart jl. heb ik mijn laatste concert gehad in de Hofpoort 
in Coevorden. Als herinnering aan al die mooie jaren heb ik 
een fotoboek ontvangen met alle foto’s van optredens, con-
certen en meer.
Het is mooi geweest !

Harrie Schepers

Het Bargerveen floreert! Met zoveel neerslag als dat er het 
afgelopen jaar is gevallen kunnen wij voor het hoogveen 
blij zijn. De record natte herfst en winter van ‘23-‘24 zorg-
den ervoor dat de hoogveenspons zich weer helemaal kon 
volzuigen. De veenmossen groeien er dan ook goed op. Zo-
wel in de zomer als in de winter. Na enkele droge jaren die 
er geweest zijn, ook zeker geen overbodige luxe voor het 
hoogveen.

De veenmossen in het Bargerveen zijn namelijk afhankelijk 
van regenwater. Veenmos heeft een bijzondere structuur, 
zonder wortels en vaatstelsel. Ze slaan regenwater op in de 
cellen en voorraadkamertjes tussen de bladeren en stamme-
tjes waaruit ze hun voeding halen. Veenmos kan wel tot 20 
keer zijn eigen gewicht aan water opslaan om zo drogere pe-
riodes te kunnen doorstaan. Bovenin de topjes groeit hij door 
tot wel 10 cm per jaar. Als dichte plukken staan de veenmos-
plantjes op elkaar. Onderaan sterft de wortelloze plant laag 
voor laag af en zo ontstaat er, onder druk van bovenliggende 
natte massa, laag voor laag veen. De samengeperste afge-
storven materialen vergaan niet door het zuurstofgebrek en 
vormen 1 mm veengroei per jaar. Opslag van biomassa dus!

In het Bargerveen tekent zich een patroon af van verschil-
lende veenmossen, afgewisseld met andere vochtige vege-
taties met o.a. dopheide, eenjarig wollegras en veenpluis. 
Veenmossen komen in verschillende soorten voor, zo zijn er 
soorten die vooral in natte omstandigheden goed kunnen 
groeien. De zogenoemde slenksoorten, zoals waterveenmos 
en fraai veenmos. Deze zijn de eerste bouwstenen, na ja-
ren worden deze matten van veenmos dikker en dikker en 
kunnen zich er andere soorten in vestigen. Wrattig veenmos 
en hoogveen-veenmos zijn soorten die we de bultvormers 
noemen. Deze stijgen boven de waterstanden uit en vormen 
hogere bulten. Te hoge waterstanden zijn voor deze veen-
mossen dan ook weer niet goed. Stabiele waterstanden is 
dus cruciaal! Regenwater, verdamping en verlies naar de on-
dergrond vormen een samenspel om dit in balans te houden. 
Iets waar wij als Staatsbosbeheer het gebied ook zo optimaal 
mogelijk voor beheren en inrichten.

Regenwater is dus cruciaal voor het hoogveen, maar met de 
neerslag over het afgelopen jaar kunnen we dus spreken van 
goed veenweer! Of het komende najaar en winter weer zo 
nat wordt is natuurlijk koffiedik kijken.

AFSCHEID SING & SWING 
COEVORDEN GOED

VEENWEER

MODESHOW 
IN DE BEEK 
Op woensdag 27 november vanaf 10.30 uur is er een 
prachtige modeshow voor ouderen in de Beek.
Onder het genot van een kopje koffie kunt u kijken naar de 
wintercollectie, er worden mooie modellen geshowd. 
Na afloop kan de kleding gepast worden.
Bevalt het u, dan kan het ook gekocht worden.  

ALLE DORPSBEWONERS ZIJN VAN HARTE WELKOM
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Sound of Silence’ in de bergen,” herinnert Ellen zich met een 
glimlach. Dit soort kleine details maken de reizen bijzonder 
en geven ze een extra dimensie van plezier.

Mantelzorgers worden ontzorgd
Een belangrijk voordeel van de reizen is dat ook 
mantelzorgers tijdens de vakantie ontzorgd worden. Voor 
Koen Akkerman, die zelf nog fit genoeg is voor de meeste 
activiteiten, is het een verademing dat hij tijdens de reis 
kan deelnemen aan excursies, terwijl hij weet dat zijn vrouw 
Ellie in goede handen is. “Zo hebben we beiden vakantie,” 
benadrukt Koen. Dit aspect komt ook terug in de woorden 
van Ria Lammers, die uitlegt dat de stichting ernaar streeft 
dat iedereen, ongeacht hun zorgbehoefte, een onbezorgde 
vakantie kan beleven.

Meer dan alleen zorg
Eén van de grootste misverstanden over Stichting 
ZVCL is dat de reizen alleen bedoeld zouden zijn 
voor mensen die zorg nodig hebben. Ellen Bakker 
is hier het levende bewijs van dat dit niet zo is. “Ik 
heb geen zorg nodig, maar ga mee omdat het leuk 
en gezellig is,” vertelt ze. Deze boodschap wil de 
stichting graag uitdragen: de reizen zijn toegan-
kelijk voor iedereen, jong en oud, met of zonder 
zorgbehoefte. “Het draait om de gezelligheid en 
het samenzijn,” zegt Ellie. “Je hoeft niets, zelfs 
geen koffer uit te pakken als je dat niet wilt.” Rita 
Blaauwgeers, die vorig jaar voor het eerst met de 
stichting naar het buitenland vloog, kijkt terug op 
de goede service tijdens de vakantie:. “Ik vond het 
geweldig hoe alles tot in de puntjes geregeld was 
tijdens de vliegreis. Je hoeft je nergens zorgen over 
te maken,” zegt ze.
De stichting hoopt met deze verhalen de drempel 

te verlagen voor mensen die nog twijfelen om mee 
te gaan. Tijdens het gesprek wordt duidelijk dat 
ZVCL het echt moet hebben van mond-tot-mond-
reclame. “Maar helaas kunnen we via die weg niet 
iedereen bereiken”, zegt Erik, “dus hopen we met 
deze verhalen juist de mensen die twijfelen door de 
eerdergenoemde misstanden goed te informeren”.

Toekomstige reizen
Wat betreft toekomstige bestemmingen kijkt onder 
andere Ellen reikhalzend uit naar de geplande reis 
naar Tsjechië in December. “Ik heb het voorlopige 
reisprogramma al ontvangen en begrepen dat 
dezelfde buschauffeur weer meegaat evenals de 
meeste gasten van vorig jaar. Dit wordt weer één 
groot feest!” De rest van de groep is al druk bezig 
met de geplande vakanties voor 2025 en kan niet 
wachten tot het zo ver is.

Met deze positieve verhalen hopen Ria Lammers 
en Erik Brockman van Stichting ZVCL meer dorps-

genoten te overtuigen om mee te gaan op hun reizen. “We 
hopen dat mensen inzien dat het meer is dan alleen een 
zorgvakantie. Het draait om gezelligheid, vertrouwen en 
gemoedelijkheid. We blijven altijd bezig met hoe we het nog 
beter kunnen maken voor onze gasten,” besluit Ria.

Kortom, een vakantie met Stichting ZVCL betekent ontspan-
ning, plezier en een warm gevoel van saamhorigheid – voor 
iedereen. Dat kan mét, maar ook zeker zónder zorgbehoefte.

NAGENIETEN VAN EEN 
FIJNE VAKANTIE
Diegene die bekend zijn met Stichting ZVCL uit 
Nieuw-Schoonebeek zal kunnen beamen dat het 
al jaren bekend staat om haar vertrouwde en goed 
georganiseerde vakantiereizen, speciaal gericht 
op mensen die extra zorg en begeleiding nodig 
hebben of willen. Afgelopen zomer besloten de 
Nieuw-Schoonebeekse bestuursleden Ria Lammers 
en Erik Brockman vier dorpsgenoten te intervie-
wen over hun ervaringen met de vakantiereizen 
van deze stichting. Koen en Ellie Akkerman, Rita 
Blaauwgeers en Ellen Bakker deelden hun verhalen. 
Uit hun woorden spreekt een duidelijk gevoel van 
veiligheid, gezelligheid en persoonlijke aandacht. De 
verhalen laten zien dat de vakantiereizen van ZVCL 
veel meer zijn dan alleen zorgvakanties; ze zijn een 
bron van gemoedelijkheid, ontspanning en nieuwe 
vriendschappen.

Vertrouwd gevoel en persoonlijke aandacht
Voor Rita Blaauwgeers, die voor het eerst alleen op vakantie 
ging, was het belangrijk dat ze de reis in vertrouwen kon ma-
ken. “Het idee dat er altijd vertrouwde mensen in de buurt 
zijn, gaf me de moed om ja te zeggen,” vertelt ze. Het gevoel 
dat je nooit alleen bent, ook al reis je zonder familie, gaf Rita 
de rust die ze zocht. Zoals Ria Lammers het verwoordt: “Je 
kunt tijdens iedere vakantie alleen zijn wanneer je wilt, maar 
je bent nooit alleen.” Dit blijkt een belangrijke reden te zijn 
waarom velen voor de stichting kiezen. “Er is altijd iemand 
waar je op terug kunt vallen,” vult Koen Akkerman aan. Voor 
hem en zijn vrouw Ellie is het geruststellend dat, wanneer 
een excursie fysiek te zwaar is voor Ellie, er altijd iemand is 
die bij haar blijft. Dit zorgt ervoor dat beiden hun vakantie 
optimaal kunnen beleven, zonder zich zorgen te maken over 
elkaar.

Individuele zorg en flexibiliteit
Eén van de unieke aspecten van de reizen met Stichting 
ZVCL is de flexibiliteit en het maatwerk dat de begeleiding 
biedt. Dit bleek bijvoorbeeld uit de ervaring van Ellen Bakker, 
die aangaf dat ze tijdens een kerstmarktbezoek in kleinere 
groepjes rondliepen, maar altijd op elkaar letten. De begelei-
ders zijn alert, maar niet opdringerig. “Ik kon altijd bij iemand 
terecht als ik dat wilde, maar ik had ook de vrijheid om mijn 
eigen plan te trekken,” aldus Ellen.

De flexibiliteit gaat verder dan alleen het sociale aspect. Ellie 
Akkerman vertelt enthousiast hoe fijn het is dat ze zelfs niet 

met haar koffers hoefde te sjouwen tijdens de reis. “Alles 
werd geregeld, van koffers tot vervoer. Je kon echt ontspan-
nen, zonder je ergens zorgen over te maken,” vertelt ze. 
Rita vult aan: “Het is zo prettig dat je zelfs vervoer van huis 
naar Schiphol kunt regelen. Dat haalt een enorme zorg weg, 
vooral omdat ik mijn kinderen niet steeds wil vragen om me 
te brengen, ook al doen ze het met alle liefde.”

Gemoedelijkheid en gezelligheid voorop
Hoewel zorg en begeleiding belangrijke pijlers zijn van 
Stichting ZVCL, komt in de interviews naar voren dat de 
gezelligheid en de gemoedelijke sfeer minstens zo belang-
rijk zijn. Ellen Bakker, die geen zorg nodig heeft, geeft aan 
dat ze juist voor de gezelligheid meegaat met de reizen. “De 
gemoedelijkheid is de hoofdzaak. Het is gewoon ontzettend 
gezellig en de zorg komt dan vanzelf wel goed,” zegt ze. 
Dit gevoel van gemeenschap wordt ook door Koen en Ellie 
gedeeld. Koen vertelt hoe de busreis al na een paar dagen 
veranderde in één grote familie. “Iedereen praat met elkaar, 
en zelfs als je met vreemden reist, ben je al snel een deel 
van de groep.”

Een bijzonder moment tijdens één van de reizen naar Duits-
land was de muzikale omlijsting van de buschauffeur. “Bij 
ieder plekje dat we passeerden, had de chauffeur wel een 
passend liedje. Van het Duitse volkslied bij de grens tot ‘The 

Rita Blauwgeers tijdens het Grieks-Orthodoxe Paasfeest 
op haar vakantie naar Rhodos, afgelopen mei

Ellen Bakker (links) tijdens een bezoek aan het Duitse 
Trier tijdens de najaarsreis van november 2023, met op de 

achtergrond het Romeinse monument ‘Porta Nigra’.

Koen en Ellie Akkerman (rechts) samen met Ria Lammers (links), 
heerlijk ontspannen op een terrasje in het Oostenrijkse Seefeld 

(Tirol), tijdens een busreis afgelopen juni

Het hele interview lezen? kijk 
op zvcl.nl of scan de QR-code



11Hej‘t al heurdHej‘t al heurd10

Zaterdag 1 juni 2024 bestond de basisschool 100 jaar en or-
ganiseerde het een groot feest. Wij, Corrie Möhlmann en Riet 
Veenker bedachten om tegelijkertijd ook een klassenreünie te 
organiseren. Zo gezegd, zo gedaan. 

We zijn drie keer bij elkaar geweest om vooral heel lang bij 
te kletsen. We hadden ook nog een kwartiertje nodig om te 
vergaderen en toen hadden we het programma rond. De 
uitnodigingen konden de deur uit. Nagenoeg iedereen rea-
geerde: Slechts een paar oud-klasgenoten wisten niet meer 
waar Nieuw-Schoonebeek lag, de overige 99,9% reageerde 
enthousiast op de plannen voor een klassenreünie. 

Toen de dag was gekomen, verzamelden 21 oud-klasgenoten 
zich onder de veranda van Riet op Europaweg 231. Na een 
rondje “wat heb je met je leven gedaan en wat ga je nog 
doen?”, vertrokken we naar de 100-jarige basisschool om nog 
veel meer oud-dorpsbewoners te ontmoeten en bij te pra-
ten. De één bleef helemaal tot het einde van de festiviteiten 
bij de basisschool hangen, terwijl deze juist vroeger liever zo 
min mogelijk op school was. De ander stapte na een uurtje 
weer op de fiets terug naar de veranda van Riet om onder 
het genot van een biertje bij te praten met de oude school-
vrienden.

Later, toen iedereen weer terug was bij de feestlocatie, kwam 
Margriet Büter als Sinterklaas verkleed langs. Ze had namelijk 
nog een Sinterklaascadeautje van 55 jaar geleden thuis voor 
Harry van der Laan. In de 6e klas was ze vergeten deze mee 

te nemen naar school en Harry heeft daar nog jaren last van 
gehad. Harry was hiermee zo blij dat hij daarmee ook einde-
lijk van zijn trauma werd genezen. Gerard Beerling vertelde 
over zijn belangrijkste herinnering aan onze klas; namelijk 
de brieven die hij op zijn ziekbed van alle klasgenoten had 
gekregen toen we 9 jaar waren. Hieruit bleek opvallend veel 
oprechte en eerlijke roddelpraat en zwartmakerij onderling. 
En zo kwam de een na andere herinnering naar boven. Het 
ene verhaal nog sterker of bonter dan de ander. Hoe later op 
de avond hoe gezelliger het werd en zo vierden we met de 
klasgenoten ons leven en onze toekomst.

Met de belofte dat we over 3 jaar opnieuw bij elkaar willen 
komen kwam er uiteindelijk diep in de nacht een eind aan 
deze gezellige klassenreünie van de klas van 1969.

Omdat we een prachtige dag hebben gehad, mede door 
het feest van het 100-jarig bestaan van de Gerardus Majel-
laschool, besloten we om het bedrag dat we hadden over-
gehouden na de reünie, te schenken aan de Ouderraad. Met 
de opmerking dat het geld niet in de grote pot gestort werd, 
maar daadwerkelijk aan de kinderen werd besteed. De Ouder-
raad was erg blij met onze gift en stuurde ons later ook de 
foto’s van de leuke spellen die ze voor de jaarlijkse feestelijke 
afsluiting van het schooljaar hebben kunnen huren van onze 
bijdrage.

De klasgenoten van klas 6 van 1969

KLAS VAN 1969
Geachte lezer/lezeres.

Na jarenlang speurwerk door J. Herman Borgman naar de 
geschiedenis van de familie Borgman in de Bourtanger 
Veenkoloniën en het aangrenzende Duitse gebied aan de 
Eems, wil de familie de verzamelde informatie en de fa-
miliegeschiedenis middels een kroniek publiceren. Alle ver-
wante families Borgman worden in de kroniek opgenomen.

Wij zijn daarom op zoek naar leden van de familie Borgman 
voor informatie, fotomateriaal en bidprentjes.

We roepen (verre) familieleden op contact op te nemen via 
onderstaand e-mailadres. We kunnen dan bekijken of u ver-
want bent aan de familie Borgman. Mocht dit zo zijn dan 
wordt uw relevante informatie in het boek opgenomen. Fo-
tomateriaal is daarbij ook zeker van harte welkom.

Als u interesse heeft in een boek, wilt u dit dan via het vol-
gende e-mailadres kenbaar maken? De prijs voor het boek 
zal komen te liggen tussen € 25 en € 35 
E-mailadres: KroniekBorgman@outlook.com

Bij voorbaat hartelijk dank namens familie Borgman.

Contactadres:
Josephine Borgman
Kafmolen 28
7591 SK Denekamp 
@ josephine.borgman@outlook.com

LEDEN VAN DE FAMILIE BORGMAN GEZOCHT

BLIKSEMACTIE
Terug van weggeweest! Het is weer tijd voor de 
bliksemactie! 22 november komen de kinderen 
tussen 18.00 uur en 21.00 uur langs om loten te 
verkopen! Loten €1,- per stuk. En rond 22.00 uur 
de trekking zoals u gewend bent ook dit jaar weer 
live te volgen via de Facebook pagina van “Stich-
ting Sint-Willehadus, Verkenners”.

Scan deze QR-code en 
volg de trekking rond 
22:00 uur live via onze 
Facebookpagina!
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NOORWEGEN
Voor mijn studie tot leerkracht basisonderwijs heb ik een 
minor in Noorwegen gedaan. Een minor is een specialisatie 
in een bepaald onderwerp naar keuze. Hoewel ik ook een 
minor in Nederland had kunnen volgen, koos ik voor het 
avontuur in Noorwegen.

Ik heb een half jaar (van februari tot juli) gestudeerd aan de 
University of South-Eastern Norway in Tønsberg. Hier volgde 
ik de studie Outdoor Education and Experiential Learning. 
Deze minor richt zich op het geven van lessen buiten het 
klaslokaal door middel van bewegend leren en het onderwij-
zen van natuureducatie aan kinderen.

Op 1 februari kwam ik aan in Noorwegen. Er lag toen nog 
een behoorlijk pak sneeuw en het was uiteraard koud. De 
eerste dagen op de campus waren even wennen. Toen de 
studie op 5 februari begon, voelde ik me al snel thuis. Ieder-
een in mijn klas was nieuw in Noorwegen en er werden met-
een verschillende activiteiten georganiseerd. Elke zaterdag 
vierden we feestjes in de gedeelde keukens om vervolgens 
uit te gaan naar de dichtstbijzijnde stad. Binnen een korte 
periode maak je heel snel vrienden. Nu heb ik bekenden 
over de hele wereld. Van Brazilië, Colombia, Spanje tot 
Zwitserland en Duitsland.

Door mijn studie heb ik ook het typisch Noorse ‘friluftsliv’ 
ontdekt. Dit betekent ‘vrije lucht leven’, wat inhoudt dat je 
in de natuur bijna alles mag doen, zoals kamperen, mits 
je de natuur niet beschadigt. Ik heb meerdere keren bui-
ten geslapen voor onderzoeksopdrachten van de studie. 
Zo hebben we bijvoorbeeld een speeltuin voor kinderen 
gemaakt, sliepen we in het bos en kwamen de volgende dag 
kinderen langs om onze speeltuin uit te testen. Tijdens mijn 

stagel heb ik meerdere keren buiten geslapen, zowel voor 
de studie als in mijn vrije tijd. Dit was een bijzondere, maar 
zeker ook een hele leuke ervaring! Slapen in een hangmat 
had ik bijvoorbeeld nog nooit eerder gedaan.

Ook heb ik verschillende trips gemaakt binnen Noorwegen 
en naar Zweden. Dit was mijn kans om de Noorse natuur 
en cultuur verder te ontdekken. Ik ben twee keer boven de 
poolcirkel geweest en heb het Noorse Lapland bezocht. 
Hier heb ik op een hondenslee gereden en een rendieren-
boerderij bezocht. Ook heb ik het noorderlicht mogen zien, 
wat ik later ook nog vanaf de campus heb kunnen zien. Ik 
ben in Midden-Noorwegen geweest om daar muskusossen 
te spotten (de enige plek in Europa waar deze dieren wild 
rondlopen) daarnaast heb ik meerdere keren gehiked langs 
de westkust van Noorwegen.

Naast alle mooie trips heb ik zeker veel geleerd tijdens deze 
periode. Ik heb veel inspiratie opgedaan om mijn lessen bui-
ten te geven. Ik heb geleerd over de Noorse mentaliteit en 
veel over de natuur, waardoor ik met mijn klassen de natuur 
in kan gaan om daar les te geven. Door de vele lessen in de 
buitenlucht en de stageperiode heb ik ervaring opgedaan in 
het vormgeven van buitenonderwijs in Nederland. Ook heb 
ik mijn Engels verder ontwikkeld, aangezien ik elke dag in het 
Engels sprak met iedereen in Noorwegen.

Mijn tijd in Noorwegen heb ik afgesloten met een prach-
tige backpacktrip langs de Lysefjord. Ik heb bijna elke dag 
een hike van ongeveer 10 kilometer gedaan. Ik ben naar de 
Preikestolen geweest, heb 4444 traptreden beklommen en 
heb op de Kjeragbolten gestaan. Ondertussen sliep ik of in 
hikershutjes of in de natuur met mijn eigen hangmat.

Voor iedereen die twijfelt om naar het buitenland te gaan, 
raad ik het zeker aan! Het is een geweldige levenservaring!

Groetjes, Dillan Schulte

MINOR IN RUMAH PEMUDA BESTAAT 55 JAAR
Al zo lang wordt er gedanst en feest gevierd in 
onze soos. Dat wordt gevierd met een feest voor 
jong en oud! We hopen met iedereen dit mooie 
jubileum te kunnen vieren. 

Met live muziek van the Rousers en de beats van 
feest DJ Jochem moet dit helemaal goed komen. 

Het feest vind plaats in een feesttent op het 
sportpark van vv Schoonebeek. 

Kaartverkoop via QR-code

#SEEYOU @rumah

TICKETS

De 4444 trappen beklimmen langs de Lysefjord

< Het noorderlicht in Tromsø 
> Tijdens de stageperiode op de natuurschool deden we 

veel activiteiten in de natuur
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De herstelmaatregelen in het Oosteindsche Veen 
maken een goede voortgang. De laatste bomen en 
stobben (boomstronken) worden op dit moment met 
kranen verwijderd en de voorbereidingen van het 
grondverzet zijn van start gegaan, zoals het neerleg-
gen van rijplaten. Op maandag 9 september is hier-
mee gestart.

Afgraving van de bouwvoor en aanleg van kades en 
stuwputten 
De herinrichting van het Oosteindsche Veen is een belangrij-
ke stap voor behoud en versterking van het zeldzame hoog-
veen. De huidige planning is om van september tot novem-
ber 2024 de bovenste 40 centimeter grond van de agrarische 
percelen af te graven. Dit noemen we het grondverzet. Met 
de afgegraven grond worden kades aangelegd. Aan de rand 
van de vakken (omringd door de kades) worden stuwputten 
geplaatst. De kades en stuwputten zorgen er dan samen voor 
dat er water wordt vastgehouden. Bij veel neerslag stroomt 
het water over de stuwputten heen en zo ontstaan er zoge-
heten plas-drassituaties. Dat is als er water tussen het nog 
zichtbare gras en mos blijft staan. Dit is goed voor de ontwik-
keling van veenmos.

Daarnaast is inmiddels zo’n 90 procent van de te kappen bo-
men in het Oosteindsche Veen gekapt. Een deel van het hout 
is afgevoerd en wordt onder meer gebruikt voor warmte-
opwekking.

Duurzaam werken in het gebied
Een deel van de machines in het Oosteindsche Veen werkt op 
stroom afkomstig van het zonnepark in Emmen en wordt dus 
niet meer met (fossiele) dieselolie aangedreven. De batterijen 
van de machines worden dagelijks opgeladen bij een laadpaal 
bij het zonnepark. Dit zorgt ervoor dat we duurzamer te werk 
kunnen gaan.

Het is belangrijk om de aannemers (de markt) te stimule-
ren om elektrische machines te gebruiken. Hierdoor kunnen 
we binnen de normen blijven van de stikstofuitstoot op het 
naastliggende Natura 2000-gebied (het Bargerveen), omdat 
elektrische machines geen stikstof uitstoten. Het is belangrijk 
om de stikstofuitstoot te beperken. Stikstof is niet goed voor 
het milieu en kan de ecologische balans in het Bargerveen 
verstoren. Zo kan er dan bijvoorbeeld te veel gras groeien 
op de heide.

Wat merken omwonenden van de werkzaamheden?
Bestaande paden in het gebied zijn tijdens de werkzaam-
heden tijdelijk afgesloten. Eventuele wandelaars en fietsers 
zullen dus een andere route moeten kiezen. Omwonenden 
zullen niet zoveel merken van de werkzaamheden, omdat de 
werkzaamheden op ruime afstand van hun woningen plaats-
vinden. Eventueel zijn er wat kranen en trekkers te horen in 
de directe omgeving en zullen er meer auto’s staan op de 
parkeerplaats in de buurt van de werkzaamheden.

Lees meer over de werkzaamheden op de website van 
Bargerveen-Schoonebeek: bargerveen-schoonebeek.nl

Op deze site is het ook mogelijk om je aan te melden voor 
de digitale nieuwsbrief.

HET GRONDVERZET IS BEGONNEN 
IN HET OOSTEINDSCHE VEEN

MET DE AFGEGRAVEN GROND WORDEN KADES AANGELEGD EN 
AAN DE RAND VAN DE VAKKEN WORDEN STUWPUTTEN GEPLAATST.

DEFINITIEF ONTWERP 
FAUNAPASSAGE KERKENWEG 

VASTGESTELD
Op 4 september kwam de bestuurscommissie van 
Bargerveen-Schoonebeek bijeen om het definitive 
ontwerp voor de faunapassage door de Kerkenweg te 
bespreken. De commissie gaf tijdens het overleg ak-
koord voor het ontwerp. Dit betekent dat Prolander 
aan de slag kan met de aanbesteding en het plannen 
van de werkzaamheden. De werkzaamheden starten 
naar verwachting in het najaar.

De Kerkenweg loopt van Weiteveen naar Nieuw-Schoonebeek 
en valt binnen het Natura 2000-gebied Bargerveen. De weg 
loopt door het Schoonebeekerveld, scheidt het gebied in 
Schoonebekerveld West en Oost. Aan beide zijden van de 
weg leven verschillende dieren waarvan wordt verwacht dat 
zij de weg niet veilig kunnen oversteken. Als de dieren dat 
toch doen, is er een kans dat ze worden aangereden. Daarom 
wordt er een faunapassage aangelegd: een tunnel die onder 
de weg doorloopt waar alleen dieren doorheen kunnen. Deze 
passage zorgt ervoor dat de dieren veilig kunnen overste-
ken. De passage komt te liggen ter hoogte van Kerkenweg 
18 en de toegangsweg naar het terrein van Staatsbosbeheer. 
Dit is nog tussen het zwembad en het bord ‘bebouwde kom 
Weiteveen’. 

De dieren die vooral gebruik moeten gaan maken van de pas-
sage zijn amfibieën en reptielen die leven in het Bargerveen, 
zoals de levendbarende hagedis, heikikker, adder en de glad-
de slang. Deze soorten zijn erg gevoelig voor de versnip-
pering van hun leefgebied. Een drukke weg kan bijvoorbeeld 

een obstakel zijn waardoor hun leefgebied kleiner wordt. Dit 
is één van de redenen waarom de soorten in Nederland be-
dreigd zijn. 

Meer informatie over de faunapassage en een tijdlijn van de 
werkzaamheden kunt u vinden op de website van Barger-
veen-Schoonebeek.

Wanneer de vergunningen binnen zijn en de aannemer is ge-
selecteerd, kunnen de werkzaamheden starten. Dat gebeurt 
naar verwachting binnenkort. Volgend jaar kunt u dan genie-
ten van een bijzondere dierentunnel onder de Kerkenweg als 
u naar Nieuw-Schoonebeek of Weiteveen gaat!

Foto: Hans Dekker
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GRENSLAND
GRENSLOOS

Nieuw-Schoonebeek bedankt!
Afgelopen zomer was het centrum van 
Nieuw-Schoonebeek het decor van de expositie 
Grensland/Grensloos van Stichting Grensloos. Op 
drie locaties stonden de onderdelen verleden, he-
den en toekomst. ‘Verleden’ met quotes van oudere 
Nieuw-Schoonebeekers en foto’s van fotografen 
Iris Sijbom en Soraya Braker. ‘Heden’ met foto’s 
van Nieuw-Schoonebeekse fotografen, die onder 
leiding van fotograaf Huib Rutten het heden van 
Nieuw-Schoonebeek hebben gefotografeerd. Voor het 
onderdeel ‘Toekomst’ maakten groep 7 en 8 van de 
Gerardus Majellaschool een podcast en waren er foto’s 
te zien van de toekomsteilanden van groep 3 en 4.

De foto’s van het onderdeel ‘Heden’ stonden voor de 
dorpshoeve en de kerk. De andere onderdelen bij de 
Zwarte Racker. Vooraf werden we als stichting gevraagd 
of we niet bang waren voor vernielingen. Maar geluk-
kig bleken deze zorgen totaal overbodig. Vier weken 
lang bleven alle fotopanelen staan zonder een krasje! 
We willen daarom niet alleen alle bezoekers bedanken, 
maar we zijn ook ontzettend trots, dat dit nog kan in 
ons dorp! Bedankt daarvoor!

Als Stichting Grensloos willen we de deelnemers en sa-
menwerkingspartners nogmaals hartelijk bedanken. We 
gaan ons de komende tijd beraden op nieuwe activitei-
ten. Dus wie weet tot ziens in Nieuw-Schoonebeek.

^ fotograaf: Huib Rutten | v fotograaf: Huib Rutten

< fotograaf: Wouter Homan | v fotograaf: Willy Voppen
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MUZIEK
Ik ben geboren in Rotterdam en vanaf mijn 14e jaar in 1958 
met muziek bezig geweest. Veel naar de radio geluisterd, 
waar ik dan ook mijn kennis vandaan heb. Ik luisterde via 
de Radiodistributie. Dit was een aangeboden lijn door de 
toenmalige PTT, die een, voor die tijd, storingsvrij ontvangst 
garandeerde. In die tijd kocht ik mijn eerste monobandre-
corder om opnamen te maken en muziek te verzamelen. 
Stereo bestond nog niet. 

De muziek die toen gedraaid werd, was in een week veelal 
hetzelfde. Er was nog geen popzender en geen Hilversum 3. 
Wel was er toen al het programma Arbeidsvitaminen, waar 
de keuze bepaald werd door de luisteraars in bedrijven. Dit 
programma is er nog steeds, maar nu op radio 5. Het is nu 
een gouweouwe zender, die alleen via de kabel en internet 
te beluisteren is. Mijn moeder hielp mee aan mijn verzame-
ling door de programma´s van de week via de radiogids uit 
te pluizen en een lijstje te maken met de tijd om de opna-
meknop van de bandrecorder in te drukken. Ik zat nog op de 
technische school en leerde voor timmerman en meubel-
maker, waarvoor ik beide diploma’s heb gehaald. 

Mijn eerste singles kocht ik bij winkels die in jukeboxen han-
delden. Als die singles ververst werden kon je de oude voor 
1,00 gulden kopen. Dat was smullen, want nieuwe kosten 
toen 3,60 gulden.

Dat heb ik na schooltijd drie jaar gedaan, maar moest toen in 
militaire dienst, voor 21 maanden bij de luchtmacht. Dat was 
een leuke tijd. Daar mijn rijbewijs gehaald en bij het onder-
deel bevoorrading gezeten. 

Ik ben in 1965, na mijn diensttijd nog drie maanden tim-
merman geweest, maar mijn belangstelling voor grammo-
foonplaten was er nog steeds. De platenzaak waar ik altijd 
mijn platen kocht, vroeg mij of ik bij hen wilde werken. Dat 

heb ik gedaan. In die tijd was kennis van muziek belangrijker 
dan heden. Nu moet je kennis hebben in het gebruik van de 
systemen.

De muzieksmaak is in de loop der jaren heel erg veranderd. 
Toen waren de platen van hammondorganisten en orkesten 
heel populair. Zoals Cor Steyn met zijn Magic Organ, John 
Woodhouse op de elektronische accordeon, met het num-
mer Melodia en het orkest van James Last. Het werd langza-
merhand alleen nog popmuziek, want de jeugd had het geld 
en gaf het uit. Ik heb alle Beatles als nieuwe releases zien 
komen en verkocht de Rolling Stones, Dire Straits enz. Van 
Grease heb ik alleen al in mijn winkel 3500 stuks verkocht. 
De grammofoonplaten werden steeds belangrijker voor 
de jeugd, die in die tijd een minimumloon kregen en dat 
werd veelal aan grammofoonplaten besteed. De Veronica 
top 40 kwam op de radio, die werd samengesteld doordat 
winkels gebeld werden en hun lijstje met best verkochte 
platen doorgaven. Hilversum 3 kwam in 1965 op de zen-
der en hadden een eigen Top 30. Op zondagochtend had 
je Willem Duys, die een goede promotor voor de platen 
was. Hij maakte onze klanten attent op mooie muziek en 
nieuwe muziek die hij liet horen. Hij is ook de ontdekker van 
Lee Towers. Van 1960 tot 1974 was Radio Veronica als een 
commerciële zee-zender op de middengolf te beluisteren. 
Hij was echter niet in het hele land te ontvangen. Ook radio 
Noordzee had in 1970 datzelfde probleem.

Vroeger ging ik soms met mijn bandrecorder naar de winkel, 
omdat ik een bepaalde track wel had opgenomen, maar 
geen artiest of titel had. Nu heb je Zhazam op je telefoon. 
Laat hem maar luisteren en hij geeft je heel snel artiest en 
titel. Mijn platencollectie was in middels gegroeid naar 6000 
singles en lp´s. Ik heb een jaar of zes als zogenaamde drive-
in  discotheek gedraaid met dj’s in sociëteiten in Rotterdam 
waarvan er in die tijd veel waren. Toen had ik een geluids-
installatie van 70 echte watts, wat hard genoeg was voor de 
zalen waar wij toen draaiden. Nu is dat niets meer.

Toen het bedrijf waar ik werkte een filiaal ging openen in de 
Hoogstraat in Gouda, ben ik daar bedrijfsleider en inkoper 
geworden. In dezelfde straat waar Veronica dj Lex Harding 
een winkel met grammofoonplaten had. Ook V&D zat daar 
met een platenafdeling. 

Even ter info in 1975 zag ik een artikel in krant over de Vrij-
willige Politie. Omdat wij daar inmiddels woonden, heb ik mij 
aangemeld en werd aangenomen. Na een gemeente politie-
opleiding heb ik 25 jaar uniformdiensten gedraaid in Gouda.

IK VERZAMEL...
Ik heb 14 Jaar bij mijn toenmalige werkgever gewerkt, in 
1980 een overstap naar het warenhuis V&D gemaakt, als 
inkoper grammofoonplaten en accesoires. Daar in 2003 met 
een vroegpensioen regeling gestopt met werken.

In 1982 werd de opvolger van de grammofoonplaat, de CD 
gelanceerd. Een nieuwe geluidsdrager waarmee je ook kon 
opnemen. Voordeel was geen krassen en tikken meer. De 
plaat ging toen snel uit de gratie. Er zijn op dit moment nog 
zo’n 158 platenzaken, maar daar worden veelal 2e hands 
platen aangeboden. Nu is er weer een kleine groep klanten 
die weer nieuwe platen willen kopen. Deze komen echter in 
een heel kleine oplage uit. Ook is er overkill aan radiozen-
ders, met zoveel keus dat je door de bomen het bos niet 
meer ziet.

In Nederland waren toen veel etherpiraten, vooral in de 
provincies, die veelal lokale artiesten draaiden. Die vonden 
de landelijke zenders niet interessant. Totdat Normaal met 
Oerendhard op een landelijke zender werd gedraaid en 
een grote hit werd. Dit was misschien wel het begin van 
Nederlandstalige popmuziek, want vele artiesten gingen 
Nederlandstalig zingen. Met veel succes o.a. Doe Maar, Frank 
Boeijen, Marco Borsato, Nick & Simon, Guus Meeuwis, Bløf 
en vele anderen.

Wij waren inmiddels verhuisd naar het oosten van het land, 
naar het dorpje Wesepe tussen Deventer en Raalte. Ook hier 
ben ik weer als vrijwilliger bij de politie aan de slag gegaan. 
Tot 2009 uniformdienst gedaan en daarna door mijn kennis 
van Excel, ter ondersteuning bij de financiele recherche. Dat 
heb ik tot een aantal jaren geleden vanuit huis nog gedaan.

In 2007 zijn wij in Nieuw-Schoonebeek komen wonen. Tot 
die tijd had ik niet of nauwelijks iets van muziek gedownload, 
maar ben er toen mee begonnen. Ik moest helaas i.v.m. 
ruimtegebrek mijn platenverzameling verkopen. Veel heb ik 
nog gedigitaliseerd. Toen ben ik via internet verder gegaan. 
Dat was in die tijd heel eenvoudig en nog zonder kosten. 

Toen heb ik 1.200.000 binnengehaald. Veelal gebruikte 
ik YouTube en BitTorrent die werkten perfect je kan de PC 
uitzetten en de andere dag gaat hij verder. Het downloaden 
is nu bijna niet meer gratis. De Buma Stemra is overigens 
al jaren bezig royalty’s te innen voor de artiesten. Zij krijgen 
daar, en terecht, steeds meer vat op.

Ik ben gericht gaan zoeken naar wat ik nog miste in mijn 
verzameling en ben nog steeds op zoek. Dat wordt steeds 
moelijker, want ik heb nu 1.800.000 records, incl. back-up 
op 6 harde schijven staan. Als ik zoek naar artiesten luister 
ik altijd even of het de originele versie is. De naam van de 
artiest en het nummer is wel origineel, maar het kan een 
nieuwe de opname zijn die niet als het origineel klinkt.  

De tracks zijn als MP3 en Flac. bestanden gedownload. Het 
verschil hierin is de geluidskwaliteit (dan had je daar wel een 
goede geluidsinstallatie voor nodig). Er zijn meer extensies, 
maar die zijn minder groot in opnames. Het programma 
WINAMP kan dit wel afspelen en is een fijn programma om 
gratis te downloaden en te gebruiken. Het is niet alleen pop-
muziek. Alle genres zijn in ruime mate aanwezig. Hier wat 
getallen pop 369.000, jazz 60.000, klassiek 58.000, instru-
mentaal 50.000, nederlands 21.000, kerst 20.000, gewijde 
muziek 2.000, wereld muziek 63.000, blues ( de hobby van 
Johan Derksen) 27.000 (daar had ik in de winkel veel van 
maar weinig verkoop), country 32.000, frans 17.500, duits 
11.500 en heel veel meer genres. Natuurlijk Dance maar dat 
is heel veel!!!!!

Als je muziek zoekt en je wilt het even horen dan is er de 
perfecte pagina op het internet: de Centrale Discotheek Rot-
terdam. Deze heet nu www.muziekweb.nl. Dit is een site van 
alle Bibliotheken in Nederland. Hier kan je ook horen of het 
de track is die je zoekt. 

DE VERZAMELING VAN JAN BOS

Heb jij ook een verzameling?
Heb jij ook een bijzondere, gekke, interessante, mooie, 
karige, schitterende, gigantische of indrukwekkende 
verzameling waar je meer over zou willen vertellen?

Schroom niet en stuur een mailtje naar 
info@hejtalheurd.nl of scan de QR-code:
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Ongeveer een jaar geleden werden de plannen ge-
smeed. Na een aantal EK’s en WK’s in verre oorden 
als Qatar of waar het Nederlands elftal niet voor 
gekwalificeerd was, speelde het Nederlands Elftal 
in de zomer van 2024 een EK bij onze oosterburen 
in Duitsland. Daar moesten we natuurlijk bij zijn! Als 
voorbereiding kochten we een Oranje Clubcard en 
bezochten we een oefenwedstrijd in Amsterdam; de 
voorpret was begonnen.

Bij de loting in december werd Oranje ingedeeld in een 
poule met Polen, Frankrijk en Oostenrijk. Vlak daarna 
konden we ons inschrijven voor de poulewedstrijden 
op het EK. Er bleken 100.000 Nederlanders zich inge-
schreven te hebben per wedstrijd voor de ca. 20.000 
beschikbare kaarten. We zagen de bui al hangen en 
zeiden tegen elkaar dat het al tof zou zijn dat we voor 
één wedstrijd werden ingeloot. Een week later kregen 
we nieuws; we waren niet ingeloot voor één wedstrijd, 
maar zelfs voor alle drie! Wat een geluk!

Juni 2024; het EK ging beginnen! Voor ons begon 
het met een weekendje Hamburg. Op zondagmid-
dag stond daar de wedstrijd Nederland–Polen op 
het programma, dus slim als wij waren reisden we 
op zaterdag al die kant op, zodat we vast de lokale 
brouwerijen konden uitproberen en we een bezoekje 
konden brengen aan de beroemde Reeperbahn. Onze 
vriend Dennis kon helaas niet mee, omdat zijn moe-
der Gré steeds zieker werd. Gré genoot zo van ons 
kameraadschap, de voorpret en onze avonturen, dat 
we van haar het eerste rondje bier in Hamburg kre-
gen aangeboden. Nogmaals hartelijk dank Gré, dat 
biertje heeft ons goed gesmaakt. Hopelijk gaat het je 

goed daarboven. Als grote dank daarvoor boden we 
Gré een (redelijk) ongecensureerd fotoverslag via de 
Whatsapp van Dennis. Of ze daar altijd gelukkig van 
werd, weten we niet.

De volgende ochtend moesten we vroeg aan het 
ontbijt, dat kon de één beter hebben dan de ander… 
We moesten namelijk om 9:00 uur al op pad voor 
de befaamde Oranjemars. Onze eerste keer volledig 
uitgedost in oranje kleding, hoedjes, vlaggen etc. In 
de trein en metro voelde het nog ietwat onwennig, 
maar toen we bij de verzamelplaats aankwamen 
viel alles op zijn plek: 30.000 supporters, volledig in 
oranje uitgedost en een zonnetje dat door begon te 
breken. Een uur lang liepen we achter een bus aan te 
zingen, schreeuwen, springen en van links naar rechts 
te gaan. Wat was dit groots!

Daarna in alle rust naar het iconische Volksparksta-
dion om de wedstrijd te kijken, nog even een biertje 
en een braadworst, daarna nog één om de honger en 
dorst echt te stillen voordat de wedstrijd begon. We 
zaten midden in de oranjevakken, dus ergens tussen 
die enorme muur van oranje, zoals mooi op de tele-
visie te zien was. Wat een spannende wedstrijd was 
dit; eerst 0-1 achter, gelukkig voor rust nog 1-1, maar 
in de tweede helft haperde het een behoorlijk. Het 
werd toch een potje spannend, want met elke minuut 
die voorbijging was het eindsignaal dichterbij en 1-1 
gelijkspelen tegen Polen was niet de start zoals je zou 
wensen. Maar gelukkig was daar Woutje Weghorst in 
de 83e minuut, die de 2-1 tegen de touwen schoot. 
Wat een ontlading in (ons deel van) het stadion! Ie-
dereen ging uit z’n dak! Een explosie van vreugde 

JESPER SWIETERS, MAURICE BEERLINK, RALPH LEVELINK, ANDRÉ HERBERS, 
LARS KAMPS, THIJS HOMAN EN EEN BEETJE DENNIS HEMME (OP AFSTAND)..

EK 2024 
KEIN GELOEL, FUSSBALL SPIELEN!

dreunde door het stadion in de laatste 10 minuten 
van de wedstrijd. Dat feest werd daarna voortgezet 
in de stad en de dagen daarna konden we thuis even 
uitrusten van deel 1 van ons avontuur.

De vrijdag daarna stond de wedstrijd Nederland-
Frankrijk op het programma in Leipzig. We vertrokken 
’s ochtends vroeg weer vanuit Nieuw-Schoonebeek. 
We hadden geleerd van de vorige Oranjemars, dus 
deze keer waren we ruim op tijd op de verzamelplaats 
om alvast in de feeststemming te komen en we had-
den heel veel rookbommen mee en een paar rugtas-
sen vol bier voor tijdens de wandeltocht naar het sta-
dion. Deze oranjemars was nog grootser; nu schenen 
er zelfs 40.000 Oranjefans deelgenomen te hebben! 
Toen we bij het stadion aankwamen waren onze tas-
sen leeg, dachten we. Bij de controle werden we eruit 
gepikt, omdat ze vonden dat onze vlag een politiek 
statement was, maar met hulp van een steward van 
de supportersvereniging mocht onze vlag toch naar 
binnen. Echter vonden ze ook nog een rookbom in 
één van onze tassen... Een enkeltje naar de Polizei 
en vooral niet naar de stadioningang, stond voor 
één van ons op de planning… Gelukkig spreek je als 
Nieuw-Schoonebeker aardig goed Duits en kon het 
worden uitgelegd als “ein kleines Fehler”. Dus gelukkig, 
met bonzend hart, toch het stadion in!

De wedstrijd begon aardig, met een grote kans voor 
Nederland en een paar grote kansen voor Frankrijk. 
Daarna werd het saai… heel heel heel saai. Eigenlijk 
was het meezingen van het volkslied met 20.000 man 
vlak voor de wedstrijd het meest enerverend. Gelukkig 
hadden ze ook in Leipzig bier en braadworsten. Met 
een 0-0 gelijkspel was Nederland al gekwalificeerd 
voor de volgende ronde. 

De volgende wedstrijd stond gepland in Berlijn op 
dinsdag. We werden dus bijna verplicht tot een week-
endje Berlijn met z’n zessen. Dat was zeker geen straf! 
Naast bier, braadworst, nog meer bier en andere 
voetbalwedstrijden, hadden we ook wat tijd voor cul-
turele uitstapjes. Zo kwamen we een heel klein beetje 
tot rust, want op dinsdag moesten we weer pieken. 

Ditmaal moesten we aan het begin van de middag 
verzamelen voor een nog weer grotere Oranjemars; 
50.000 supporters in een optocht door de stad deze 
keer! Ook deze keer hetzelfde recept; volledig in het 
oranje, vlaggen in de lucht en de rugtassen vol met 
bier en rookbommen. En deze keer zorgden we ervoor 
dat ze wel echt helemaal leeg waren voor we bij het 
Olympiastadion aankwamen.

Het weer was fantastisch en het stadion uit 1936 zag 
er fantastisch uit, supporters uit beide landen liepen 
vrolijk door elkaar heen en voor de aftrap kolkte het 
stadion van de spanning. We hadden er zin in! He-
laas voetbalde Nederland niet zo heel goed en Oos-
tenrijk wel, dus verloor Nederland met 2-3. Gelukkig 
waren “we” al gekwalificeerd voor de volgende ronde, 
dus er werd gewoon een feestje gebouwd na afloop 
buiten het stadion, samen met de Oostenrijkers. Dat 
was misschien wel één van de mooiste dingen aan 
het hele EK, de saamhorigheid! Wij zien dat de sup-
porters van Ajax en Feyenoord (of Schoonebeek en 
Weiteveen) nog niet zo snel doen.

Nederland ging door naar de achtste-finale tegen 
Roemenië (en vervolgens nog tegen Turkije en Enge-
land), maar voor ons hield het na de wedstrijd tegen 
Oostenrijk op. We vertrokken we de dag na de wed-
strijd richting huis. Moe, voldaan, met een flinke kater, 
maar vooral met een fantastische herinnering in ons 
geheugen gegrift.
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VV SCHOONEBEEK

De voetbalvereniging Schoonebeek heeft voor dit seizoen 
twee nieuwe trainers aangetrokken. Bert Tenfelde is de 
opvolger van Jorden Abel bij het eerste elftal en Johan Huls 
is de opvolger van Richard Schlüter bij het tweede elftal. 
Hierbij stellen zij zichzelf even voor.

Bert Tenfelde, nieuwe trainer eerste elftal
Hallo Nieuw-Schoonebekers mijn naam is Bert Tenfelde. 
Sinds het huidige voetbalseizoen ben ik de hoofdtrainer van 
VV Schoonebeek 1. Geboren en getogen in Klazienaveen, ga 
sinds juli regelmatig met de fiets vanuit Klazienaveen naar 
sportpark “De Gruinte”, maar meestal met de auto .

Ik ben 45 jaar, woon samen met mijn vrouw (Anita) en onze 
2 zoontjes (Benjamin & Valentijn). Met enige regelmaat 
zijn mijn oudste 2 kinderen (Raul & Mirthe) ook bij ons te 
vinden. Je mag ons een echt voetbalgezin noemen, alle 
kinderen voetballen en mijn vrouw is leider bij de teams van 
onze jongens.

Op 5-jarige leeftijd ben ik begonnen met voetballen bij VV 
Zwartemeer (later FC Klazienaveen). Na het doorlopen van 
de gehele jeugdopleiding heb ik de meeste jaren in het 2de 
elftal gespeeld en uiteindelijk nog een aantal jaren in het 
1ste. Naast veldvoetbal heb ik vanaf mijn 15de ook altijd in de 
zaal gespeeld. Zowel via de KNVB op maandag- of vrijdag-
avond, als in een bedrijvencompetitie op de zaterdagmid-
dag.

Nadat ik met actief voetballen was gestopt, rolde ik als vader 
in het trainerschap. Na een half jaar bij de jongste jeugd 
werd ik al benaderd om de JO15 selectie te gaan trainen. Nu 
9 jaar later, een aantal KNVB opleidingen verder en diverse 
selectie (jeugd)teams getraind te hebben, ben ik bevoegd 
om 1ste elftallen t/m de 2de klasse niveau training te geven/
te coachen.

VV Schoonebeek kwam voor mij op het juiste moment en 
tot dusver heb ik nog geen moment spijt gehad. Komend 
seizoen zou ik graag attractief aanvallend voetbal spelen met 
VV Schoonebeek 1. Met een gedegen opbouw van achteruit, 
maar als er in wedstrijden of gedeeltes van wedstrijden wat 
anders wordt gevraagd, zullen we met een realistisch plan 
komen wat past bij het team.

Als trainer/coach haal ik veel plezier uit het ontwikkelen van 
spelers en de speelwijze van het team. Spelers individueel 
aandacht geven met oog voor het groepsproces om zo-
doende één team te smeden. In de overwegend jonge spe-
lersgroep zit voldoende rek. Kortom een mooie uitdaging.

Goed om te zien dat de support voor de club groot is. Zowel 
van de vele vrijwilligers die aan de vereniging zijn verbon-
den, als de supporters die met grote regelmaat bij de
wedstrijden, maar ook tijdens de trainingen langs de kant 
staan. Tot snel op sportpark “de Gruinte”!

Groet, Bert Tenfelde

Johan Huls, nieuwe trainer tweede elftal
Vanuit het bestuur van vv Schoonebeek is mij gevraagd om 
een stukje te schrijven over mijzelf en dat doe ik graag.

Ik ben Johan Huls uit Erica, een fanatieke, gedreven en 
sociale trainer, met al enige jaren ervaring als trainer van 2e 
elftallen. Zo ben ik begonnen bij SC Erica, daarna ben ik o.a. 
trainer geweest bij Beilen 2, Rolderboys 2, Ruinerwold 2 en 
als jeugdtrainer bij Dwingeloo, Zwartemeerse Boys JO19 en 
CEC JO19.

Sinds de start van het voetbalseizoen 2024-2025, dus VV 
Schoonebeek 2. VV Schoonebeek is een echte dorpsclub, 
dat past precies bij mij als trainer. Het past ook als persoon 
bij mij, doordat er een hele goede sfeer hangt en ieder zijn 
eigen bijdrage levert. Met de huidige staf, Technische Com-
missie, bestuur en allen die betrokken zijn bij het 2e elftal, 
willen we graag stap voor stap weer naar de 2e klasse toe-
werken. Dit is voor mij ook zeker een doelstelling, met deze 
gretige, jonge, ambitieuze spelersgroep moet dat haalbaar 
zijn. We gaan ervoor!!

De kracht van VV Schoonebeek is ook dat iedereen binnen 
de club achter de spelers en de staf staat. Dat maakt de club 
zo bijzonder en zeer prettig om mee samen te werken. Ik 
hoop hier nog enige jaren deel van uit te mogen maken.

Johan Huls

NIEUWE TRAINERS VOOR 
VV SCHOONEBEEK

Bert Tenfelde                                  Johan Huls

KUNST IN HET DORP
In oktober zijn er verschillende “kunst”activiteiten in en 
rondom de Dorpshoeve. De flyer heeft u allemaal in de brie-
venbus gehad. De opgavedatum is inmiddels verstreken, 
maar mocht u zich nog voor iets willen opgeven app 
of bel dan even naar 06 57619211, dan hoort u of er nog 
een plekje is.

Voor het tweede jaar organiseren we in de maand oktober 
activiteiten die u uitnodigen om op een toegankelijke manier 
met kunst (“met kleine k”) bezig te zijn. Het thema dit jaar is 
‘Prikkel uw zintuigen”. We hebben flink nagedacht over 
activiteiten die bij dit thema passen en menen dat we een 
mooi programma hebben samengesteld, waarin alle zintui-
gen aan bod komen.

‘We starten met ruiken en proeven. Liesbeth Six Dijkstra 
heeft weer een menu samengesteld, waarin alle smaken op 
een verrassende wijze in gerechten verwerkt zijn. Wij zijn 
druk bezig met het verzamelen van allerlei attributen, om 
de eetzaal om te toveren, zodat al uw zintuigen geprikkeld 
worden op vrijdag 11 oktober.

Op donderdag 24 oktober is de lezing van Saskia 
Boelsums en Peter Veen. Zij is een bekende fotografe, die 
heel bijzondere foto’s maakt en al vaak heeft geëxposeerd 
in binnen– en buitenland. Peter is schrijver van zeer korte 
verhalen en maakt bijzondere soundscapes. Saskia en Peter 
wonen in de Wilms Boo en komen graag aan hun dorpsge-
noten vertellen over hun werk.

Op zaterdag 26 oktober kan iedereen zelf aan de slag.
‘s Morgens en ‘s middags kunt u een workshop volgen.

Schilderen naar Joan Miró. Kijk voor meer info over deze 
kunstenaar naar; Close Up, Joan Miró- The inner fire. (via 
uitzending gemist, zaterdag 31 augustus) en laat u alvast 
inspireren voor uw eigen kunstwerk dat u onder leiding van 
Petra Grooten kunt maken.

Uw “voel zintuig” kunt u met de Vilt workshop tot het ui-
terste laten werken. De Wolwerkplaats leert u de manier van 
verwerken van wol door het te vilten.
Om te laten zien wat je naast vilten ook met wol kunt doen, 
zal de Wolwerkplaats demonstreren hoe je van wol draden 
spint. 

Om uw ogen aan het werk te zetten volgt u het beste de 
workshop van Yvonne Wolken, die u van verschillende kleu-
rige tegels een mooi mozaïek laat ontwerpen.

Werken met hout vergt gevoel voor vormen, voelen en 
creëren. Arnold Veenker zoekt samen met u naar de manier 
om een mooi, houten kunstwerk te maken.

Vanaf 14.00 u zijn er buiten op het plein demonstraties te 
zien. De Smid uit Dalen is er met zijn mobiele “smeed-
kar” en laat zien hoe heet ijzer moet zijn om het te kunnen 
smeden.

Verder zal Henk Berens er staan met zijn metalen kunst, hij 
nodigt vooral ook de kinderen uit om samen met hem een 
mooi, ijzeren kunstwerk te maken. De kinderen maken het 
ontwerp, Henk last het aan elkaar. De kinderen krijgen een 
eigen laskap op om nauwgezet te kunnen volgen hoe Henk 
er één geheel van maakt.

De vraag aan de kinderen; bedenk alvast een ontwerp wat je 
van staafjes ijzer kunt maken (bijv een kerstboom, het is al 
bijna kerst) !

We hopen dat veel mensen deze kunst activiteiten zullen 
waarderen en we staan open voor suggesties en ideeën voor 
volgend jaar.
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GROETEN UIT...

DE ‘COSTA DEL 
MOLINEROS 
AVENIDA’
Hallo dorpsgenoten,

Deze zomer kregen we van de re-
dactie van Hej ‘t Al Heurd, de vraag 
of we van de westzijde van de Mo-
lenaarslaan foto’s van de zonson-
dergang wilden aanleveren. De kijk 
op de zonsondergang is in de af-
gelopen 25 jaar wel flink veranderd. 
In het begin van het millennium 
zagen we de koeien van Hoesman 
(Steffens) nog lopen en zagen we 
de auto’s op de Dordseweg rijden. 

Door de groei van de bosschages 
tussen de landbouwpercelen zien 
we de Dordseweg niet meer en op 
de Hoesman hoeve zijn ze gestopt 
met boeren. We hebben nog steeds 
een ‘groen’ uitzicht en genieten 
vaak van de ondergaande zon dat in 
combinatie met de wolken aan de 
hemel een prachtig aangezicht aan 
ons bied.

Groeten vanuit de Molenaarslaan 
of in dit geval ook wel liefkozend 
de ‘Costa del Molineros avenida’ 
genaamd!
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DE ZANDTOVENAAR 
VERTELT HET VERHAAL VAN
ZUID-OOST DRENTHE
Museum Janning presenteert op zaterdag 12 oktober 2024 
een bijzondere avond in de Bonifatiuskerk, waar de geschie-
denis van Zuidoost-Drenthe tot leven komt door de kunsten 
van De Zandtovenaar, Gert van de Vijver, bekend van de 
televisie. Ondersteund door muziek van het koor Melody 
uit Weiteveen en een zorgvuldig samengestelde power-
pointpresentatie gepresenteerd door de kinderen van de 
Gerardus Majella school, wordt dit een avond vol visuele en 
muzikale hoogtepunten.

Datum: 12 oktober 2024 
Tijd: 19:15 uur 
Locatie: Bonifatiuskerk, Nieuw-Schoonebeek 
Prijs: €7,50 voor volwassenen, kinderen gratis
Tickets: museumjanning.nl of scan de QR-code

DUIK IN DE WERELD 
VAN (OUD) ENGELSE 
LITERATUUR 
LEZING MET ONDEUGEND TINTJE
Museum Janning nodigt je uit voor een inspirerende lezing 
over (Oud) Engelse literatuur, verzorgd door de heer Uildriks, 
een gepassioneerde docent Engels. Op zondag 10 novem-
ber 2024 verken je samen met hem de werken van iconische 
schrijvers zoals Shakespeare en ontdek je de diepere thema-
tiek van geloof en (on-)deugd in hun werk. Een must voor 
literatuurliefhebbers en iedereen met interesse in cultuur en 
geschiedenis.

Datum: 10 november 2024
Tijd: 14:00 - 17:00 uur
Locatie: Kerkje in Veenpark, Barger-Compascuum
Prijs: €15,00
Tickets: museumjanning.nl of scan de QR-code

Vakantie voorbij? Check de batterij!

- Vervang de batterij van de rookmelder op tijd.

- Test rookmelders regelmatig. Dat doe je door op de
   testknop te drukken.

- Heeft de rookmelder een accu? Ook deze heeft een 
   beperkte levensduur. Vervang na het verstrijken van 
   deze tijd de hele rookmelder.

- Voorkom ongewenste 
   meldingen: Hou de 
   rookmelders stofvrij.

- Lever kapotte of 
   oude rookmelders 
   in bij de recycle 
   inleverpunten.

- Heb je nieuwe 
   rookmelders nodig? 
   Koop dan rookmel- 
   ders die voldoen 
   aan NEN-14604.

TIPS VAN SMOKEY 
DE ROOKMELDER

Hallo, hier een berichtje over de solex club “De Daltons 
Drenthe”

De solex club is een afsplitsing van De Daltons Twente. 
Wij zijn wel een zelfstandige solex club, te 
Nieuw-Schoonebeek en omstreken. 

De leden zijn allen in het bezit van een solex, waar regelma-
tig een toertocht mee wordt gereden. De tochten worden 
door één of meerdere leden uitgestippeld.

Bij aanvang van de tocht komen de leden bijeen bij één 
van de leden thuis. Na het nuttigen van een versnapering, 
bijvoorbeeld koffie en een broodje, gaan we een toertocht 
maken. Na de toer wordt er een hapje en een drankje 
geserveerd.

foto’s van  A. Heijnen

Vaak gaan we op de zondag zodat meerdere mensen mee 
kunnen. Ook zijn nieuwe leden welkom. Een proefrit maken 
kan natuurlijk ook.

Bij interesse kun je onze voorzitter 
de heer J. Vrieling benaderen, of 
één van de anderen. 
Tel. 0645560584

Met vriendelijke groet,
De Daltons Drenthe

SOLEXCLUB „DE DALTONS DRENTHE
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Daar hoeft Hannelore niet lang over na 
te denken, “Rood Hart” 0609.......…

Ze hoort de man aan de andere kant 
van de lijn zeggen: “U wordt met 
een uur verwacht bij Van der Valk in 
Emmen. Vraag bij de receptie naar een 
rode envelop. In die envelop zit meer 
informatie”.

“Zorg ervoor dat je netjes gekleed 
komt”. Voordat ze nog iets kan zeggen 
of vragen wordt er opgehangen. Dit 
antwoord had Hannelore niet ver-
wacht. Ze neemt even de tijd om na te 
denken wat ze hiermee gaat doen.

Als ze wil weten wat er met die lieve 
en zorgzame oude Gerard is gebeurt, 
zal ze wel moeten. Ze voelt een lichte 
paniek opkomen, ze grijpt met haar 
handen naar haar haar.

Nee, denkt ze. Ik ga niet zomaar naar 
dat hotel, je hoort zulke gekke dingen 
tegenwoordig, ik laat mijn rustige 
leventje niet zomaar verstoren. “Wie 
weet staat er zo’n mafkees die mij  

weet-ik-veel-wat aan kan doen.”

Nog geen 10 minuten later staat ze 
voor haar kledingkast om te kijken 
welke nette kleding ze aan zal doen. 
Ze heeft nog 35 minuten om naar het 
hotel in Emmen te komen. Ze besluit 
haar zwarte jurkje aan te doen samen 
met de rode pumps. Dat valt tenmin-
ste op. Als haar dan iets overkomt, 
hebben mensen haar vast zien lopen…
Vlug nog wat make-up, haar in een 
staart en gaan. Eenmaal daar vraagt 
ze naar de envelop en ze wordt naar 
kamer 269 verwezen. Het is niet druk 
in het hotel, wat wil je ook voor een 
maandagmiddag. Ze had gehoopt een 
bekende te zien, zodat ze niet alleen 
naar de kamer hoeft gaan. Helaas, er 
zit niets anders op. Met een hartslag 
van 150 en zwetende oksels besluit ze 
toch maar de gok te nemen.

Ze heeft in ieder geval een goed 
verhaal voor de vrijmibo met haar 
vriendinnen. In de lift naar de 2de 
verdieping groet ze naar een ouder 
echtpaar, dit is haar kans om nog hulp 

te vragen, maar dat kan ze deze men-
sen toch niet aan doen. Ze denkt terug 
aan haar korte cursus “zonder angst 
over straat” en weet hoe ze los moet 
komen, mocht ze in moeilijkheden 
komen. Wellicht dat de peperspray in 
haar handtas ook nog van pas komt.

Kamer 269 komt dichterbij, door de 
spanning lukt het haar niet meer om 
goed na te denken, beelden van Ge-
rard en het push bericht op teletekst 
schieten door haar hoofd. Ze neemt 
een hap lucht en klopt op de deur van 
kamer 269.

Een prachtige lange man, donker-
blond en blauwe ogen in een donker 
maatpak doet de deur open. Zo’n man 
die je alleen maar op televisie ziet in 
een parfumreclame. Haar mond valt 
open van verbazing, alsof ze door een 
bliksem is getroffen. Zo’n aantrekkelijke 
man heeft ze nog nooit van dichtbij 
gezien. “Welkom Hannelore, je bent 
nog net op tijd”. De man steek zijn 
hand uit, “Ben Jansen Hoofd AIVD”

FEUILLETON

U ziet vast wel eens in de krant een vervolgverhaal staan, 
een zogenaamd feuilleton. Vanaf de editie van maart 
2023 kunt u het ook in Hejt al heurd lezen. Wordt het een 
spannend verhaal, ontroerend, humoristisch? Geen mens 
die het weet, behalve de volgende schrijver natuurlijk. 
Allemaal dorpsgenoten die ons meenemen in hun fantasie 
en er hun eigen draai aangeven. Er een mooi verhaal van 
maken waardoor we haast niet kunnen wachten op de 
nieuwe editie van hejtalheurd omdat we zo nieuwsgierig 
zijn. Hier leest u het zesde deel.

NIEUWS VAN DORPSBELANGEN
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In Nieuw-Schoonebeek zijn er in totaal vijf AED-apparaten 
geïnstalleerd, waarvan één bij het voetbalveld te vinden is. 
AED’s, ofwel Automatische Externe Defibrillatoren, zijn van 
groot belang bij het redden van levens bij een hartstilstand. 
Deze draagbare apparaten kunnen een elektrische schok 
toedienen om het normale hartritme te herstellen bij een 
levensbedreigende hartritmestoornis. Het is belangrijk dat 
AED’s toegankelijk zijn in openbare ruimtes, zoals bij sport-
velden, omdat de mogelijkheid om snel hulp te bieden de 
overlevingskans aanzienlijk verhoogt.

In Nieuw-Schoonebeek zijn momenteel slechts weinig 
mensen ingeschreven op HartslagNu, wat aangeeft dat er 
ruimte is voor meer groei en meer betrokkenheid bij het 
reanimatienetwerk. Het zou mooi zijn dat meer inwoners 
van Nieuw-Schoonebeek zich aanmelden bij HartslagNu, 
aangezien dit de snelheid en effectiviteit van hulp bij een 
hartstilstand verbeterd.

Om de bewoners van Nieuw-Schoonebeek bewust te 
maken van het belang en de werking van AED-apparaten, 
wordt er binnenkort een laagdrempelige informatieavond 
gegeven door Steffens EHBO. Tijdens deze avond zal onder 
andere de werking van een AED-apparaat uitgelegd wor-
den, waardoor mensen vertrouwd raken met het gebruik 
ervan in noodsituaties.

Verdere informatie betreft data zal op een later moment 
gedeeld worden.

Pakketautomaat in het dorp
In de vorige editie hebben we u gevraagd of er interesse is 
in een Pakketautomaat op een centrale plek in het dorp.

Alvast veel dank voor de ingestuurde reacties. Daar zijn we 
blij mee.

Het vraagt echter best veel organisatie van ons om dit te 
realiseren en we willen daarom graag een goed besluit 
kunnen nemen en vragen u alsnog te reageren of u hier-
van gebruik zou maken.

Het is natuurlijk altijd mogelijk om je pakket thuis te laten 
afleveren, óók als er een pakketautomaat in ons dorp komt!

Zou u gebruik maken van de pakketautomaat en uw pakket 
daar laten afleveren? Reageer dan aub door een mailtje te 
sturen naar secretariaat@nsdorpsbelangen.nl

Zo kunnen we een weloverwogen beslissing nemen.

In de volgende editie van Hejt al heurd leest u of we er 
mee aan de slag kunnen.

De Jaknikker in Nieuw Schoonebeek.
De Jaknikker is inmiddels in onze regio en we zijn met de 
gemeente in gesprek over het plaatsen van dit monument 
voor ons dorp. We hebben u gevraagd naar een geschikte 
plek (vereiste is dat het gemeentegrond is) en de plek die 
we het best geschikt achten is een plek voor de Dorps-
hoeve.

Uiteraard komt het niet midden op het grasveld te staan, zo 
blijft er plek over voor het organiseren van allerlei activitei-
ten.

We kunnen helaas nog niet precies vertellen wanneer het 
geplaatst kan worden, dit hangt mede af van de werkzaam-
heden rondom de dorpskernvernieuwing.

De werkgroep voor Waide 2 komt in deze periode weer bij 
elkaar en we hopen en verwachten dat we in de volgende 
editie concrete informatie kunnen geven.



ACTIVITEITENKALENDER
1 1  O K T O B E R  2 0 2 4 
L E K K E R  E T E N  ( D I N E R ) 
T H E M A :  Z I N T U I G E N

1 2  O K T O B E R  2 0 2 4 
D E  Z A N D T O V E N A A R 
M U S E U M  J A N N I N G 

1 3  O K T O B E R  2 0 2 4 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

2 2  O K T O B E R  2 0 2 4 
S E N I O R E N  N W - S C H O O N E B E E K  
S P R E K E R  O V E R  G R A V E N 

2 4  O K T O B E R  2 0 2 4
K I J K E N - L U I S T E R E N : 
S A S K I A  B O E L S U M S / P E T E R  V E E N
 
2 6  O K T O B E R  2 0 2 4 
W O R K S H O P  C A R R O U S E L 
T H E M A :  Z I N T U I G E N 

2 7  O K T O B E R  2 0 2 4 
O P T R E D E N  V A N A L L U S W A T 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R 

1 0  N O V E M B E R  2 0 2 4 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

1 2  N O V E M B E R  2 0 2 4 
O P E N B A R E  V E R G A D E R I N G 
D O R P S B E L A N G E N

1 8  N O V E M B E R  2 0 2 4 
A L G . L E D E N V E R G A D E R I N G  
V V  S C H O O N E B E E K
 
1 9  N O V E M B E R  2 0 2 4 
S E N I O R E N  N W - S C H O O N E B E E K  
I N T E R A C T I E V E  M I D D A G

2 7  N O V E M B E R  2 0 2 4 
M O D E S H O W 
D A G C E N T R U M  D E  B E E K

7  D E C E M B E R  2 0 2 4 
K E R S T M A R K T 
M U S E U M  J A N N I N G

8  D E C E M B E R  2 0 2 4 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

1 0  D E C E M B E R  2 0 2 4 
S E N I O R E N  N W - S C H O O N E B E E K
K E R S T M I D D A G  M E T  M U Z I E K

1 4  D E C E M B E R  2 0 2 4 
K E R S T M A R K T
D E  D O R P S H O E V E

9 - 1 0 - 1 1  J A N U A R I  2 0 2 5
Z A A L V O E T B A L T O E R N O O I
K R A T  ‘ 8 1

1 2  J A N U A R I  2 0 2 5 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

2 5  J A N U A R I  2 0 2 5 
B I N G O 
V V  S C H O O N E B E E K

7  F E B R U A R I  2 0 2 5 
T O N E E L  O E S  K L U P P I E
V O O R V E R K O O P

9  F E B R U A R I  2 0 2 5 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

2 1 ,  2 2  &  2 3  M A A R T  2 0 2 5 
T O N E E L  O E S  K L U P P I E
T O N E E L U I T V O E R I N G

1 3  A P R I L  2 0 2 5 
S P E L L E T J E S M I D D A G 
D E  B E E K  &  Z W A R T E  R A C K E R

2 1  J U N I  2 0 2 5 
V R I J W I L L I G E R S D A G 
V V  S C H O O N E B E E K

INZENDINGEN VOOR DE KALENDER KUNNEN GEMAILD WORDEN 
NAAR: HEJTALHEURD@LIVE.NL

BASISSCHOOL SINT GERARDUS MAJELLA
e-mail: gerardusmajellaschool.nl
0524-541403

BREDE SCHOOL WEITEVEEN/NIEUW 
SCHOONEBEEK 
actiefinemmen.nl
De Brede School Nieuw-Schoonebeek/
Weiteveen organiseert activiteiten voor kinde-
ren uit beide dorpen

BUURTZORG TEAM SCHOONEBEEK 
Professionele thuiszorg voor alle verpleegkun-
dige zorg thuis
Europaweg 105E (gezondheidscentrum) 
Telefoon: 06-23459911 (24/7 bereikbaar) 
Email: schoonebeek@buurtzorgnederland.com

DAGCENTRUM DE BEEK
zwarteracker.nl/dagcentrum 
Dagopvang voor mensen die nog thuis wonen 
en behoefte hebben aan een gevarieerd en 
gezellig dagprogramma.

DE OLIEVELDRUITERS 
deolieveldruiters.nl
Ponyclub en rijvereniging op recreatief- of 
wedstrijdniveau

DE TUUTWULP 
detuutwulp.nl
Gymnastiek, Gymfit, Volleybal, Badminton, 
Tennis

DORPSBELANGEN NIEUW-SCHOONEBEEK 
secretariaat@nsdorpsbelangen.nl
Officieel overlegpartner Gemeente Emmen

DORPSKRANT HEJ’T AL HEURD
nieuwschoonebeek.com/hejtalheurd
Dorpskrant verschijnt ca. 4x per jaar
Is ook online te lezen

FOLK AN DE GRUPPE 
fadg.loves.nl 
Folk festival

FYSIOTHERAPIE BACK2MOTION
back2motion.nl
Fysiotherapie en sportschool

GEMENGD KOOR ST. CECILIA  
0524 – 54 13 51
 
HISTORISCHE VERENIGING 
NEI-SCHOONEBEEK 
histvernei-schoonebeek.nl 

IJSVERENIGING DE SCHEUVEL

KINDEROPVANG CATENT
kinderopvangcatent.nl 
Stichting Kinderopvang Catent organiseert 
dagopvang, buitenschoolse opvang en vakan-
tieopvang in samenwerking met de basisschool

KOERSBAL VERENIGING   
Elke woensdag om 14:00 uur

MOORBLOAZERS  
moorbloazers.nl
Midwinterhoorn blazers

MUSEUM JANNING  
museumjanning.nl 
schilderwerk en verzameling kerkelijke kunst

ROOMS-KATHOLIEKE PAROCHIE 
ST. BONIFATIUS  
immanuelparochie.nl/bonifatius
 
RUMAH LIVE 
rumahlive.nl 
Popfestival

RUMAH PEMUDA  
rumah.nl 
Uitgaansgelegenheid voor jeugd vanaf 15 jaar

SCHOONE SCHOAP
h.sentker@gmail.com 
Biologische Schapenmelkerij, Zorgboerderij en 
Boerderijwinkel

SENIORENVERENIGING NIEUW- 
SCHOONEBEEK EN OMSTREKEN  
hberens@ziggo.nl
Ongeveer 1x per maand

SPEELTUINVERENINGING ‘T CENTRUM 
Onderhoud en beheer van de Speeltuin aan de 
van Eklaan en organisatie van evenementen

STICHTING 4 MEI COMITÉ  
schnoing@lijbrandt.nl 

SPELWEEK WEITEVEEN/
NIEUW-SCHOONEBEEK  
despelweek@gmail.com 
Fanatieke groep vrijwilligers die een week hut-
ten bouwen en spelletjes spelen organiseren 
voor basisschoolkinderen

ST. WILLEHADUSGROEP  
verkenners@gmail.com 
spel en ander vertier voor jeugd van 7 t/m 19 
jaar in en rondom Nieuw-Schoonebeek

STICHTING ‘DORPSHOEVE’
de-dorpshoeve.nl 
Verhuur van zalen en organiseren van culturele 
evenementen

  
STICHTING TUSSEN BEEK EN VEEN 
facebook.com/tussenbeekenveen 
De werkgroep en heeft als doel een goede 
(toeristische) aansluiting te creëren tussen 
Bargerveen, Bufferzone

TONEELVERENIGING OES KLUPPIE  
0614519706 

VOETBALVERENIGING SCHOONEBEEK 
vvschoonebeek.nl
Voetbalvereniging met diverse afdelingen; 
Jeugd, vrouwen, senioren, 35+ en zaalvoetbal

VOLKSFEEST NIEUW SCHOONEBEEK  
nieuwschoonebeek.com
Organisatie 5-jaarlijks volksfeest

VOORSCHOOL GERARDUS MAJELLA
e-mail: voorschool.gerardusmajella@catent.nl

Waar peuters van 2,5 tot 4 jaar welkom zijn. 

WOONZORGCENTRUM DE ZWARTE 
RACKER 
zwarteracker.nl 
Kleinschalig woonzorgcentrum

YOGA  
judithvink@outlook.com 
Yin-Yoga; ontspanningsyoga; Elke woensdag 
om 19:00 tot 20:00 uur

ZONNEBLOEM 
AFDELING NIEUW SCHOONEBEEK  
0524-541870 

ZWEMBAD DE WIEKSLAG 
zwembaddewiekslag.nl 
Openlucht zwembad

OVERZICHT VERENIGINGEN, GROEPEN STICHTINGEN  ETC. VAN 
CULTUREEL EN/OF SOCIAAL BELANG IN NIEUW-SCHOONEBEEK 
Deze lijst is onvolledig. Aanvulling kunnen gestuurd worden aan: hejtalheurd@live.nl 


